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В статье рассказано о разработке и сопровождении сайта детской школы искусств. Автор исследует 

сайт как технологию развития информационного пространства школы. Сайт сближает ученика 

и школу. Родители детей получают полную информацию о школе. Учителя совершенствуют 

учебные курсы. Формируется общение с учителями других школ. Описана структура сайта. 

Данные статьи могут быть полезны для создателей сайта школы детского творчества.  

The author talked about the development and support of site the children's art schools. The author explores 
the site as an information technology development of space education. The site brings together pupils 
and school. Parents of children have the opportunity to receive full information about the school. 
Teacher have the opportunity to Improve training courses. The site generates interaction with teachers 
from other schools. In the article described the structure of the site. The data of articles may be useful 
to the creators of site the children's art schools.  


